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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mely kutatás alapján állapította meg Miniszter úr, 
hogy 99%-a teljesen védett azoknak, akik megkapták a koronavírus ellen védő oltások 
valamelyikét?" 

Tisztelt Miniszter Úr,

Korábban Ön a koronavírus elleni vakcinák kapcsán a következőt nyilatkozatot tette:

„A vakcinákról azt tudom mondani, hogy a magyar hatóságok vizsgálata és különösen a 
tapasztalatok alapján még hatékonyabbak, mint ahogy a gyártók korábban ígérték. A beoltottaknak 
mintegy egy százaléka betegszik meg, de az oltás náluk is védettséget jelent. Tehát ha 
belegondolunk abba, hogy a legmagasabb, 94-95 százalékos hatékonyság volt, akkor azt 
mondhatjuk, hogy ennél jobb arányokról tudunk beszámolni. 99 százaléka teljesen védett azoknak 
az eddigi statisztikák alapján, akik az oltást megkapták. És ha egy százalék megbetegszik, a 
kockázatok ott is lényegesen csekélyebbek.”

A nyilatkozat fényében felmerül a kérdés, hogy Miniszter úr milyen vizsgálat alapján jutott ezekre a
következtetésekre, ugyanis jelenleg Magyarországon nyilvánosan is elérhető átfogó vizsgálat a 
vakcinák hatékonyságáról nem elérhető, a klinikai vizsgálatok eredményei ugyanis nem feltétlen 
azonosak a való életben mérhető hatékonysággal . Továbbá nem világos, hogy a 99%-os szám 
pontosan mire utal: első vagy második dózisra, milyen időintervallum tekintetében, történik-e 
megbetegedés vagy a betegségtől is védettek azok, akik megkapták az oltást, illetve ha történik 
megbetegedés, súlyos-e vagy sem?

Kérem tehát szíves válaszát az alábbi kérdésre:

Amennyiben készült olyan kutatás, mely e kérdésekre választ ad, – mint ahogy erre Miniszter úr 



szavai utalnak – úgy tervezi-e a kormány, hogy azt nyilvánosságra hozza?

Tisztelettel várom válaszát!
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